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PROTOKÓŁ Nr XIV/15 
z obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Bełchatowie 

z dnia 29 października 2015 r. w budynku Urzędu Miasta Bełchatowa, 
ul. Kościuszki 1 /Sala Herbowa/ 

 
 
 
 Początek obrad  - godz. 12.00 
 Zakończenie obrad - godz. 15.35 
 
 
 

Radni Rady Miejskiej VII kadencji obecni na XIV Sesji: 
 

1. Brózda Sebastian 
2. Czechowski Adam 
3. Janicka Joanna 
4. Herudziński Radosław 
5. Kowalski Karol 
6. Kubiak Dariusz 
7. Markiewicz Tadeusz 
8. Markiewicz Zdzisław 
9. Matyśkiewicz Dariusz 
10. Muskała Grzegorz 
11. Naturalna Elżbieta 

 

12. Pagieła Małgorzata 
13. Pawlikowska Jolanta 
14. Pierzchała Krzysztof 
15. Pytlewska Dorota 
16. Wata Krzysztof 
17. Wodziński Józef  
18. Wyczachowski Michał 
19. Wysocki Piotr 
20. Wyszyński Dariusz 

 

 
Radni Rady Miejskiej VII kadencji nieobecni na XIV Sesji: 

 
1. Dżugaj Józef 
2. Koszek Paweł  
3. Skorupa Ewa 

 
 
Sesja Rady Miejskiej w Bełchatowie zaczęła się od gratulacji dla radnego Dariusza 
Kubiaka-Przewodniczącego tejże Rady, który zdobył mandat parlamentarzysty- 
posła RP w naszym okręgu. Poseł – elekt otrzymał z Sali Obrad brawa. 
 
Dariusz Kubiak podziękował za gratulacje, podziękował wszystkim, którzy na niego 
głosowali. Podziękował za dziewięć lat w ławach radnego stwierdzając, że wielu 
rzeczy się nauczył, że wiele rzeczy udało się zrobić.  Powiedział, iż zrobi wszystko, 
aby nie zawieść oraz, że będzie służył naszemu miastu.  
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AD. 1 
Otwarcie obrad XIV Sesji. 
 
Obrady XIV Sesji Rady Miejskiej w Bełchatowie otworzył Przewodniczący Rady 
Dariusz Kubiak. Przywitał wszystkich radnych Rady Miejskiej, zaproszonych gości, 
Kierownictwo i pracowników Urzędu Miasta Bełchatowa, przedstawicieli mediów 
oraz wszystkich obecnych na sali obrad. 

Przewodniczący Rady Dariusz Kubiak po stwierdzeniu prawomocności obrad  
[w chwili otwarcia sesji na sali obecnych było 20 radnych] przystąpił do realizacji 
zaproponowanego porządku obrad. 

 
AD. 2 
Ustalenie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kubiak, zgodnie z § 28 Statutu Miasta 
Bełchatowa przystąpił do ustalenia porządku obrad XIV Sesji Rady Miejskiej. 

 

Radna Elżbieta Naturalna zgłosiła wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad 

sesji punktu 7 i 8 i wystąpienie do wojewody z pismem o przedłużenie terminu 

udzielenia odpowiedzi. 

Wniosek o zdjęcie z porządku obrad sesji punktu 7 i 8 w głosowaniu jawnym został 

przyjęty 18 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”.  

 

Porządek obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Bełchatowie uwzględniający 

przyjęty wniosek o zdjęcie punktu 7 i 8 w brzmieniu jak poniżej, został 

przyjęty przez Radę 18 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 
Ustalony porządek obrad: 

 
1. Otwarcie XIV Sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad XIII Sesji z dnia 24 września 2015 r. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 

„Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta 
Bełchatowa na 2016 rok”. /druk nr 2/ 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 
wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
/druk nr 3/ 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
wyboru ławników na kadencję lat 2016-2019. /druk nr 1/ 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do EKO-REGIONU  
Sp. z o.o. w Bełchatowie i objęcie przez Miasto Bełchatów nowych udziałów  
w podwyższonym kapitale zakładowym Spółki. /druk nr 6/ 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
przyjęcia dokumentu pn. „Aktualizacja założeń do planu zaopatrzenia 
Bełchatowa w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe”. /druk nr 7/ 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
przyjęcia „Strategii Rozwoju Miasta Bełchatowa na lata 2015-2022”./druk nr 
8/ 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. /druk nr 9/ 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Bełchatowa na lata 2015-
2021. /druk nr 10/ 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zmian w budżecie Miasta Bełchatowa na 2015 rok. /druk nr 11/ 

13. Informacja z działalności Rady za okres od ostatniej Sesji. 
14. Informacja z działalności Prezydenta Miasta Bełchatowa i Urzędu Miasta 

Bełchatowa za okres od ostatniej Sesji. 
15. Interpelacje Radnych. 
16. Sprawy różne, zapytania, wolne wnioski. 
17. Zamknięcie obrad sesji. 

 
 

AD. 3 
Przyjęcie protokołu z obrad XIII Sesji z dnia 24 września 2015 r. 
 
Protokół z XIII Sesji z dnia 24 września 2015 roku został przez Radę przyjęty  
19 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 
 
 
AD. 4 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
„Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta 
Bełchatowa na 2016 rok”. 
 

Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Pani Prezydent Miasta Bełchatowa 
przedstawiła Pani Izabela Rudzka – Koordynator Zespołu ds. Współpracy  
z Organizacjami Pozarządowymi. 

Pytań nie zgłoszono. 
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 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Prawa i Porządku Publicznego; 

 Oświaty, Kultury i Sportu; 

 Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

Głosów do dyskusji nie zgłoszono. 

 
(20 radnych obecnych na sali) 
 
Głosowanie: 
 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie „Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta Bełchatowa na 2016 rok” 
została przyjęta przez Radę 20 głosami „za” – jednogłośnie. 
 

Uchwała nr XIV/95/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 29 października  
2015 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
AD. 5 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie poboru 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 
wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Pani Prezydent Miasta Bełchatowa 
przedstawiła Pani Mariola Robaszek – Zając – Koordynator Zespołu ds. Zarządzania 
Gospodarką Odpadami Komunalnymi. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Budżetu i Skarbu Miasta; 

 Gospodarki Komunalnej. 
 
Brak głosów w dyskusji. 

(20 radnych obecnych na sali) 
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Głosowanie: 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie poboru opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów 
oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w Bełchatowie została przyjęta przez Radę 20 głosami „za” – jednogłośnie. 

Uchwała nr XIV/96/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 29 października 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

AD. 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie wyboru 
ławników na kadencję lat 2016-2019.  

Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Pani Prezydent Miasta Bełchatowa 
przedstawiła Pani Elżbieta Jaszyńska – Koordynator ds. Ewidencji Danych 
Osobowych informując, iż zgodnie z art. 163 paragraf 1 ustawy z dnia 27 lipca 
2001r.Prawo o ustroju sądów powszechnych wybory ławników odbywają się 
najpóźniej w miesiącu październiku roku kalendarzowego, w którym upływa 
kadencja dotychczasowych ławników. Prezes Sądu Okręgowego w Piotrkowie Tryb. 
w piśmie z dnia 13 lipca poinformował o ustalonej przez Kolegium Sądu 
Okręgowego w Piotrkowie Tryb. liczbie ławników wybieranych do poszczególnych 
sądów i tak: 
Do Sądu Rejonowego w Bełchatowie ogółem 18 w tym do orzekania z zakresu prawa 
pracy  10, 
Do Sądu Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim ogółem 5 w tym do orzekania 
w sprawach z zakresu prawa pracy  1. 
 
Uprawnione podmioty zgłosiły: 
Do Sądu Rejonowego w Bełchatowie 26 osób w tym do orzekania z zakresu prawa 
pracy  8, 
Do Sądu Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim - ogółem 5 w tym do orzekania  
w sprawach z zakresu prawa pracy  1. 
W miesiącu sierpniu Rada Miejska powołała Zespół do przedstawienia opinii  
o kandydatach na ławników w szczególności w zakresie spełnienia przez nich 
wymogów określonych w ustawie. 
O zgłoszonych kandydatach zasięgnięto także informacji z Komendy Wojewódzkiej 
Policji w Łodzi. 
Po przeprowadzeniu tajnego głosowania zgodnie z ustalonym regulaminem Rada 
Miejska w Bełchatowa stwierdza w drodze uchwały wybór ławników. 
 
Pytań do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono. 
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 Opinia Komisji:   
Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Prawa i Porządku Publicznego i 
uzyskał pozytywną opinię.  
 
Opinię Zespołu o kandydatach na ławników przedstawił Przewodniczący Komisji 
Prawa i Porządku Publicznego radny Sebastian Brózda. 
 
Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
 
Przewodniczący Rady Dariusz Kubiak poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji 
Skrutacyjnej. 
 
Radni zgłoszeni do Komisji Skrutacyjnej: 
1. Michał Wyczachowski 
2. Joanna Janicka 
3. Dariusz Muskała 
Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

 
 

Powyższy skład Komisji Skrutacyjnej w głosowaniu został przyjęty 20 głosami „za” – 
jednogłośnie. 
 
Komisja Skrutacyjna po ukonstytuowaniu się wybrała radnego Michała 
Wyczachowskiego na Przewodniczącego tejże Komisji.  
 
W trakcie krótkiej przerwy Komisja Skrutacyjna opracowała regulamin głosowania 
oraz przygotowała karty do głosowania. 
 
Regulamin głosowania został odczytany przez Przewodniczącego Komisji 
Skrutacyjnej – Michała Wyczachowskiego. 
 
Przedstawiony regulamin głosowania Rada Miejska przyjęła 20 głosami „za”  
– jednogłośnie. 
 
Po rozdaniu przez komisję kart do głosowania, radni przystąpili do czynności aktu 
głosowaniu. 

 

Po przeprowadzeniu tajnego głosowania, po podliczeniu głosów Przewodniczący 
Komisji Skrutacyjnej Michał Wyczachowski odczytał protokół Komisji oraz 
przedstawił wyniki.   
 
Na podstawie przeprowadzonego tajnego głosowania Rada Miejska  
w Bełchatowie wybrała następujących ławników do Sądu Rejonowego  
w Bełchatowie: 
 

1) BĘCZKOWSKA HELENA 

2) BIEGAŃSKA KATARZYNA 
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3) GALEWSKA NINA 

4) MIELCZAREK AGNIESZKA 

5) ROGACZEWSKA GRAŻYNA 

6) SZYMAŃSKI MARIUSZ 

7) WERECKA ALEKSANDRA  

8) WOSZCZAK EWELINA 
 

 

 Na podstawie przeprowadzonego tajnego głosowania Rada Miejska  
w Bełchatowie wybrała następujących ławników do Sądu Rejonowego  
w Bełchatowie do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy: 
 

1) JĘDRASZEK JADWIGA 

2) KĘBŁOWSKI TADEUSZ 

3) KULESZA AGNIESZKA 

4) PIOTROWSKA KATARZYNA 

5) SZUMIGAJ-GROCHOCKA ZOFIA 

6) ŚCIGAŁA LEON 

7) WIŚNIEWSKI HENRYK 

8) WOJNAR PIOTR 

 

 

Na podstawie przeprowadzonego tajnego głosowania Rada Miejska  
w Bełchatowie wybrała następujących ławników do Sądu Okręgowego w Piotrkowie 
Trybunalskim: 
 

1) FIDYK PIOTR 

2) ŁOGOŹNA-GAJEK ANNA 

3) SIUTA ANDRZEJ 

4) STANKIEWICZ URSZULA 

 

 

Na podstawie przeprowadzonego tajnego głosowania Rada Miejska  
w Bełchatowie wybrała następującego ławnika do Sądu Okręgowego w Piotrkowie 
Trybunalskim do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy: 
 

1) GLEŃ MARIANNA 

 

Głosowanie: 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie wyboru ławników na 
kadencję lat 2016 – 2019 w Bełchatowie została przyjęta przez Radę 20 głosami 
„za” – jednogłośnie. 

Uchwała nr XIV/97/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 29 października 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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AD. 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do EKO-REGIONU  
Sp. z o.o. w Bełchatowie i objęcie przez Miasto Bełchatów nowych udziałów  
w podwyższonym kapitale zakładowym Spółki. 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Pani Prezydent Miasta Bełchatowa 
przedstawiła Pani Dorota Szczepanik – Dyrektor Wydziału Skarbu Gminy. 
 
Pytań nie zgłoszono. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Budżetu i Skarbu Miasta; 

 Gospodarki Komunalnej. 
 
Brak głosów w dyskusji. 

(20 radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie wyrażenia zgody na 
wniesienie wkładu niepieniężnego do EKO-REGIONU Sp. z o.o. w Bełchatowie  
i objęcie przez Miasto Bełchatów nowych udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym Spółki w Bełchatowie została przyjęta przez Radę 20 głosami „za” 
 – jednogłośnie. 

Uchwała nr XIV/98/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 29 października 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 

PROWADZENIE OBRAD SESJI PRZEJĄŁ WICEPRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ  

JÓZEF WODZIŃSKI 

 

AD. 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
przyjęcia dokumentu pn. „Aktualizacja założeń do planu zaopatrzenia 
Bełchatowa w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe”. 

Uzasadnienie do projektu uchwały, w imieniu Pani Prezydent Miasta Bełchatowa 
przedstawiła Pani Alicja Paprocka- Dyrektor Wydziału Rozwoju Miasta wyjaśniając, 
że Aktualizacja założeń do planu zaopatrzenia Bełchatowa w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe została opracowana przez Alternatywa Sp. z o.o. 
Instytut dobrych ekorozwiązań na zlecenie Urzędu Miasta Bełchatowa.   
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Więcej informacji udzielił Pan Piotr Pawelec Prezes Zarządu Spółki Alternatywa Sp.  
z o.o. Instytut dobrych ekorozwiązań występujący jak zewnętrzny ekspert 
zaangażowany w przygotowaniu przedmiotowego dokumentu. Przedstawił on 
aktualizację założeń do planu zaopatrzenia Miasta Bełchatowa w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe wyjaśniając, że konieczność aktualizacji powyższego 
dokumentu wynika z prawa energetycznego, a konkretnie z art. 19, który mówi, że 
projekt założeń sporządza się dla obszaru gminy, co najmniej na okres 15 lat  
i aktualizuje się, co najmniej raz na trzy lata. Przypomniał, iż Miasto Bełchatów 
jest w posiadaniu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i 
paliwa gazowe przyjętych na sesji w dniu 27 lutego 2003 r. uchwalonych uchwałą  
Nr VII/45/03.  Wyjaśnił, iż w obecnie przygotowanym dokumencie ujęto takie dane, 
które wymagały zmian i modyfikacji w stosunku do dokumentu bazowego.  
W przedmiocie wspomnianych zmian powiedział, czego dotyczyły.  
 

Pytań nie zgłoszono. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta; 

 Komisję Oświaty, Kultury i Sportu. 
 
 
Radny Tadeusz Markiewicz w ramach dyskusji powiedział, iż starał się bardzo 
dokładnie przeanalizować ten dokument, na tyle dokładnie, że zauważył nawet 
literówkę, a mianowicie taką, że: tona oleju ekwiwalentnego to nie 11 z ułamkiem 
megawata, ale oczywiście megawatogodziny.  
Radny zgłosił kilka uwag, które nasunęły mu się po przeczytaniu przedmiotowego 
materiału: 
Na stronie 27 jest zdanie „Miasto Bełchatów jest w trakcie przyjęcia planu 
gospodarki niskoemisyjnej” jest sprawą oczywistą, ale zapis ”wykorzystanie 
alternatywnych źródeł energii, budowa i rozbudowa instalacji energii wiatrowej, 
turbiny wiatrowe o poziomej osi i pionowej” i przyjęcie dokumentu w takiej 
postaci stanowi pewne zagrożenie dla naszego miasta (przypomniał, iż na Komisji 
radny Krzysztof Pierzchała wyraził zaniepokojenie możliwością budowy takich 
źródeł energii na terenie Miasta Bełchatowa).Radny T. Markiewicz wyraził opinię, 
że ten zapis w tym miejscu nie jest dla mieszkańców korzystny. 
Zainteresowanie radnego wzbudził również zapis na stronie 83 w brzmieniu 
„ponadto biorąc pod uwagę fakt ubożenia mieszkańców oraz wysoką cenę gazu 
notuje się przechodzenie na gorszy jakościowo, ale tańszy węgiel oraz spalanie 
odpadów” gdzie brak jest wskazówek sugestii, co miasto z tym problemem powinno 
zrobić, a ten problem wiąże się z zanieczyszczaniem centrum miasto, czego 
przykładem jest mapka w innej części materiału. 
Następnie na stronie 159 jest zapis o energii geotermalnej i tutaj można by 
powiedzieć, że Bełchatów, jako miasto rezygnuje z potencjalnej możliwości 
wykorzystania tej energii, dlatego że zbadane źródła ( a nie do końca wszystko 
zostało zbadane), że zastosowanie geotermii wysokiej entalpii 
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(wysokotemperaturowa) Bełchatowa najprawdopodobniej nie będzie opłacalne,  
ale nie wiemy, a skoro chcemy mieć gospodarkę niskoemisyjną to jest to jedno  
ze źródeł niskoemisyjnych energii cieplnej. Przyjmując ten plan i rezygnując  
z niektórych rzeczy czy nieprecyzyjnie określając niektóre sprawy od chociażby 
spalanie gorszych, jakości paliw, rezygnację z energii geotermalnej jak gdyby nie 
jest precyzyjnym założeniem do planu zaopatrzenia Bełchatowa. 
Radny podkreślił, iż ogólnie bardzo wysoko ocenia przygotowany materiał, 
ponieważ jest on olbrzymim źródłem informacji o sytuacji energetycznej naszego 
miasta i z tego też powodu będzie głosował „za” przyjęciem tego materiału 
wyrażając jednocześnie zaniepokojenie w niektórych aspektach przedstawionych w 
tym programie. 
 
(18 radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie przyjęcia dokumentu  
pn. „Aktualizacja założeń do planu zaopatrzenia Bełchatowa w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe” została przyjęta przez Radę 18 głosami „za”  
– jednogłośnie. 

Uchwała nr XIV/99/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 29 października 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

AD. 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
przyjęcia „Strategii Rozwoju Miasta Bełchatowa na lata 2015-2022”. 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały wraz z autopoprawką, w imieniu Pani Prezydent 
Miasta Bełchatowa przedstawiła Pani Alicja Paprocka- Dyrektor Wydziału Rozwoju 
Miasta. 
 
Strategia Rozwoju Miasta Bełchatowa na lata 2015-2022 to strategiczny dokument 

wskazujący na kierunki działań mających na celu ciągły społeczno – gospodarczy 

rozwój naszego Miasta, stanowiący o jego stabilności. Zmieniające się 

uwarunkowania zewnętrzne, w szczególności kryzys gospodarczy, a także nowy 

okres programowania polityk Unii Europejskiej - wpłynęły na zmiany dokumentów 

strategicznych na wszystkich szczeblach administracji publicznej. Również władze 

Bełchatowa przystąpiły do aktualizacji Strategii sięgającej swoim horyzontem roku 

2020. Proces przygotowania strategii przez Zespół Strategiczny podzielony na grupy 

tematyczne wspierali także eksperci zewnętrzni. Taką osobą była Pani Katarzyna 

Ciesielska z Łódzkiej Agencji Rozwoju Regionalnego, która Radę Miejską 

wprowadziła w historię powstania dokumentu, opowiedziała o tym, co zawiera ten 

dokument, po co został stworzony, jakie zmiany zostały wprowadzone w stosunku 

do poprzedniej Strategii. 

Pytań nie zgłoszono. 
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 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Budżetu i Skarbu Miasta; 

 Oświaty, Kultury i Sportu; 

 Prawa i Porządku Publicznego; 

 Rodzin, Zdrowia i Opieki Społecznej; 

 Gospodarki Komunalnej. 
 

(17 radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie przyjęcia „Strategii 
Rozwoju Miasta Bełchatowa na lata 2015-2022” została przyjęta przez Radę 
17głosami „za” – jednogłośnie. 

Uchwała nr XIV/100/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 29 października 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 

PROWADZENIE OBRAD SESJI PRZEJĘŁA WICEPRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ 
JOLANTA PAWLIKOWSKA 

 

AD. 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie 
zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały wraz z autopoprawką, w imieniu Pani Prezydent 
Miasta Bełchatowa przedstawił Pan Sławomir Grabski- Dyrektor Wydziału Inżynierii. 
 
Pytań nie zgłoszono. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Budżetu i Skarbu Miasta; 

 Komisję Gospodarki Komunalnej. 
 

 
Głosów do dyskusji nie zgłoszono. 

 

(16 radnych obecnych na sali) 
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Głosowanie: 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowej pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Warszawie przyjęta przez Radę 16 głosami „za” – 

jednogłośnie. 

 
Uchwała nr XIV/101/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 29 października 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
AD. 11 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Bełchatowa na lata 2015-2021. 
 
Uzasadnienie do projekty uchwały wraz z autopoprawką, w imieniu Pani Prezydent 
Miasta Bełchatowa, przedstawiła Pani Ewa Gocel – Skarbnik Miasta.  

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Prawa i Porządku Publicznego; 

 Komisję Oświaty, Kultury i Sportu; 

 Komisję Gospodarki Komunalnej; 

 Komisję Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej; 

 Komisja Budżetu i Skarbu Miasta. 
 
Brak głosów w dyskusji. 

 

(19 radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Bełchatowa na lata 2015 – 2021 została przyjęta przez 
Radę 17 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Uchwała nr XIV/102/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 29 października 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

AD. 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Bełchatowie w sprawie zmian 
w budżecie Miasta Bełchatowa na 2015 rok. 
 
Uzasadnienie do projekty uchwały wraz z autopoprawką, w imieniu Pani Prezydent 
Miasta Bełchatowa, przedstawiła Pani Ewa Gocel – Skarbnik Miasta.  
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Brak pytań i głosów w dyskusji. 

 

 Opinie Komisji: 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez następujące Komisje: 

 Komisję Prawa i Porządku Publicznego; 

 Komisję Oświaty, Kultury i Sportu; 

 Komisję Gospodarki Komunalnej; 

 Komisję Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej; 

 Komisja Budżetu i Skarbu Miasta. 
 
 
(18radnych obecnych na sali) 

Głosowanie: 

Uchwała zgodna z przedstawionym projektem w sprawie zmian w budżecie Miasta 
Bełchatowa na 2015 rok została przyjęta przez Radę 16 głosami „za”, przy 2 
głosach „wstrzymujących się”. 

Uchwała nr XIV/103/15 Rady Miejskiej w Bełchatowie z dnia 29 października 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

PROWADZENIE OBRAD SESJI PRZEJĄŁ PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 
DARIUSZ KUBIAK 

 

AD. 13 

Informacja z działalności Rady za okres od ostatniej Sesji. 
 

Przewodniczący Rady Dariusz Kubiak poinformował Radnych o następujących 

sprawach: 

 

 Pismach z Wydziałów UM dotyczących zmian w Planie pracy Rady Miejskiej na 
2015 r. ( Wydział Rozwoju Miasta, Zespół ds. Współpracy z Organizacjami 
Pozarządowymi, Wydział Finansowy, Wydział Promocji, Kultury i Sportu); 
 

  piśmie, które wpłynęło do wiadomości Rady Miejskiej dotyczące złożonych 
oświadczeń majątkowych za 2014 rok; 

 

  piśmie firmy APANET Green System Sp. z o.o. dot. nieprawidłowości  
w realizacji zamówienia publicznego „Modernizacja oświetlenia ulicznego 
Miasta Bełchatowa”. 
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AD. 14 

Informacja z działalności Prezydenta Miasta Bełchatowa i Urzędu Miasta 
Bełchatowa za okres od ostatniej Sesji. 
 

 Przedmiotową informację radni otrzymali w formie pisemnej. 

 Pytań i uwag do przedstawionego materiału nie zgłoszono. 
 

PROWADZENIE OBRAD SESJI PRZEJĘŁA WICEPRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ 
JOLANTA PAWLIKOWSKA 

 

AD. 15 

Interpelacje Radnych. 
 
1. Radny Karol Kowalski  
a) dot. położenia nowego chodnika przed blokiem nr 3 na os. 1 Maja w Bełchatowie.  
 
2. Radny Dariusz Matyśkiewicz  
a) dot. środków finansowych NFOŚiGW na rzecz ZWiK Wod-Kan Sp. o.o.; 
b) dot. podwyżek cen ciepła na terenie Miasta Bełchatowa; 
c) dot. sytuacji finansowej miejskich spółek; 
d) dot. uchwały w sprawie opłaty targowej. 
 
3. Radny Grzegorz Muskała  
a) dot. budowy ulicy Złotej na os. Binków; 
b) dot. budowy parkingów przy ul. Św. Barbary 10 na os. Binków. 

 
4. Radny Krzysztof Wata  
a) dot. wyrównania parkingu na os. Dolnośląskim; 
b) dot. ogrodzenia placu zabaw na os. Dolnośląskim.  

 
 

PROWADZENIE OBRAD SESJI PRZEJĄŁ PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 
DARIUSZ KUBIAK 

 

AD. 16 

Sprawy różne, zapytania, wolne wnioski. 
 
Radny Dariusz Muskała przypomniał, iż ubiegłym roku była rozmowa z Panią 
Prezydent na temat dofinansowania wyjazdów młodzieży bełchatowskiej na zawody 
rejonowe. Wówczas Pani Prezydent bardzo dobrze rozwiązała ten problem i te 
wyjazdy dochodziły do skutki i młodzież mogła reprezentować Bełchatów na 
zawodach rejonowych. 
W bieżącym roku pojawiają się niepokojące sytuacje mówiące o tym, że kolejne 
szkoły mają problem z zabezpieczeniem tych wyjazdów.  
Z uwagi na spychologię stosowaną przez Bełchatowski Szkolny Związek Sportowy 
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jak i Powiatowy Związek Sportowy i umywanie przez nich rąk zwrócił się z prośbą 
do Pani Prezydent, aby wraz ze Starostą przyjrzeli się tej sprawie i podjęli 
stosowną decyzję przyznania szkołom budżetu tylko na wspomniane wyjazdy czy 
też taką, aby w gestii szkolnych związków (powiatowego lub szkolnego) była 
możliwość finansowania takich wyjazdów. 
 
Wiceprezydent Miasta Pani Agnieszka Wysocka zgadzając się z wypowiedzią 
radnego Grzegorza Muskały stwierdziła, iż na przyszły tydzień zostanie takie 
spotkanie umówione i wspólnie postarają się już na przyszłość rozwiązać ten 
problem. 
 
Radny Dariusz Matyśkiewicz poprosił o ustosunkowanie się Pani Prezydent do 
poniższych kwestii:  
1. wycofania się z projektu uchwały dotyczącej zmian zasad dofinansowania 

przedszkoli niepublicznych; 
 

2. pojawienia się na forach internetowych dyskusji i komentarzy odnośnie 
wyrażenia zgody przez Miasto Bełchatów na przyjęcie uchodźców; 

 
3. aktywizacji grup społecznych i wychodzących od nich inicjatyw i w związku  

z tym prośba, aby nie odtrąć na przyszłość i zaangażować się a nie stać biernie, 
by wspomóc a nie omijać grupę motocyklową, grupę osób, która od wielu lat robi 
rozpoczęcie i zakończenie sezonu. W tym roku dostali jasny przekaz, że Miasto 
Bełchatów nie jest zainteresowane współpracą. 

 
Do spraw zgłoszonych przez radnego Dariusz Matyśkiewicza ustosunkowała się Pani 
Prezydent Mariola Czechowska wyjaśniając: 
 
1. projekt uchwały dotyczącej zmian zasad dofinansowania przedszkoli 

niepublicznych jak wynika z porządku obrad nie został do niego wprowadzony  
i w tym przypadku należy wspólnie podyskutować rozważyć ewentualne zmiany; 
 

2. wpłynęło pismo dotyczące ewentualnej możliwości przyjęcia uchodźców bez 
określania jego kraju, które nie stanowi wyrażenia naszej woli. Miasto umieściło 
jedną rodzinę z dwójką dzieci i kierowaliśmy się na Ukrainę. Ta informacja przez 
lokalne media nie została właściwie odebrana. 

 
Do kwestii wsparcia finansowego grupy motocyklistów odniosła się Pani Katarzyna 
Kleska – Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu wyjaśniając radnemu 
zaistniałą sytuację, kiedy o dofinansowanie zwróciły się dwie fizyczne osoby, a nie 
organizacja. 
 
Radny Dariusz Matyśkiewicz zaapelował, aby na przyszłość rozważyć i wpisać  
w kalendarz rozpoczęcie i zakończenie sezonu motocyklowego. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Jolanta Pawlikowska poruszyła temat powołania 
Bełchatowskiej Rady Seniorów. Przypomniała, iż ponad rok temu z inicjatywy Klubu 
Radnych PSL- Ziemia Bełchatowska oraz przy wsparciu dwóch radnych PiS został 
zgłoszony projekt uchwały w sprawie powołania takiej rady. Zaapelowała do 
wszystkich radnych o zapoznanie się z projektem uchwały i załącznikiem w postaci 
regulaminu. Zachęciła, aby ponownie podjąć działania i rozmowy na ten temat. 
 
 

AD. 17 

Zamknięcie obrad sesji. 
 
Zamknięcia obrad XI Sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Bełchatowie 
Dariusz Kubiak. 

 

 
                                                 Dariusz Kubiak 

 
                                                Przewodniczący 
                                       Rady Miejskiej w Bełchatowie 

 
 

 
 

  
 
 
 
          Jolanta Pawlikowska     Józef Wodziński 

 
         Wiceprzewodnicząca                                   Wiceprzewodniczący 
Rady Miejskiej w Bełchatowie                       Rady Miejskiej w Bełchatowie 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Protokołowała: 
Teresa Milczarek 


